
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 17. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 maja 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Szanowny Panie Ministrze! 

Okręgowa Rada Pielęgniarek i Położnych w Bydgoszczy przedstawiła mi oficjalne stanowisko w sprawie 

wynagrodzeń pielęgniarek i położnych dotyczące szczególnie tych zatrudnionych przez pracodawców 

prywatnych oraz zatrudniających pielęgniarki i położne przy udzielaniu świadczeń niekontraktowanych przez 

NFZ. Podjęte przez radę działania motywowane były napływającymi od osób zatrudnionych w tego typu 

instytucjach skargami, które wiązały się z niezadowoleniem z wynagrodzenia przy wieloletnim stażu 

zatrudnienia. Nie ulega wątpliwości, jak istotne jest zagwarantowanie odpowiednich warunków ochrony 

zdrowia obywateli oraz prawidłowego funkcjonowania systemu ochrony zdrowia w Polsce. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o zapoznanie się i odniesienie się do załączonego stanowiska rady 

z dnia 29 kwietnia 2016 r., mając na uwadze wpracowanie odpowiednich rozwiązań systemowych, 

dotyczących zatrudnienia w zakresie opieki i świadczeń pielęgnacyjnych i położniczych. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 

 


